
Informacja nr 35/22 

o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie między sesjami 

 

 

W okresie od 26 stycznia 2022 r.  do 25 lutego 2022 r. odbyła się 31 stycznia  zdalnie XXXIX sesja 

Rady Miejskiej Legnicy, podczas której radni  podjęli 7 uchwał. Rada zdjęła z porządku obrad 

projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Legnica 

„Legnica 500++”.  

Radni uczestniczyli w  5 posiedzeniach Komisji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady:  

✓ koordynowała pracę Rady w okresie między sesjami,  

✓ przekazała radnym materiały sesyjne,  

✓ zdecydowała o zdalnym trybie obradowania XL sesji Rady Miejskiej w lutym 2022 r,  

✓ postanowiła o telefonicznym przyjmowaniu interwencji przez radnych od mieszkańców. 

 

 

Komisje Rady:  

 

Komisja Spraw Społecznych i Ekologii odbyła zdalne posiedzenie, na którym: 

• zapoznała się z informacją nt. „Funkcjonowania rodzinnej pieczy zastępczej Legnicy.”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła zdalne posiedzenie, na którym: 

• pozytywnie oceniła inf. nt.  „Kształcenia cudzoziemców w legnickich szkołach.”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 

 

Komisja Rewizyjna odbyła zdalne posiedzenie, na którym:  

• przyjęła wraz z wnioskami protokół kontroli w zakresie „Ocena efektywności oznakowania dróg 

w kontekście wypadków i kolizji drogowych na terenie miasta.”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 

 

Komisja Gospodarki odbyła zdalne posiedzenie, na którym.  

• pozytywnie zaopiniowała inf. nt. „Analiza dotycząca przebiegu realizacji zadań: „Przebudowa 

budynku dawnego Teatru Letniego w Legnicy dla potrzeb adaptacji obiektu na Centrum Kultury, 

Nauki i Edukacji Witelona” oraz „Rewitalizacja zabytkowego Parku Miejskiego w Legnicy”. 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 

 

Komisja Budżetu i Finansów - odbyła zdalne posiedzenie, na którym:  

• przesunęła na marzec br. omawianie informacji nt. „Wydatki gminy Legnica na politykę 

informacyjną, dostęp do informacji publicznej, współpracę z mediami publicznymi, mediami 

społecznościowymi oraz lokalnymi portalami internetowymi w latach 2015 -2021 oraz sposób 

finansowania i wydatki na promocję Legnicy w latach 2015 -2021” oraz przyjęła wniosek 

o uzupełnienie przedstawionych informacji z wyszczególnieniem poniesionych kosztów na 

konkretne zadania m.in.: (w jakim trybie i kiedy były realizowane, w jaki sposób wyłoniono 

wykonawców, ewentualnie czy korzystano z pomocy pracowników Urzędu Miasta Legnicy, 

zakres przeprowadzonych działań, określenie zasięgu przeprowadzanych działań 

promocyjnych itd. Określenie sposobów finansowania (środki pozyskane ze źródeł 

zewnętrznych, środki budżetowe). Uzupełnienie informacji, dotyczącej wydatków związanych 

z finansowaniem podmiotów zewnętrznych (portali informacyjnych czy redakcji, 

wydawnictw), bieżącą obsługą medialną, reklamą outdoorową itd. Konkretnie: podmiot, forma 

współpracy, poniesione wydatki, zakres czasowy, tryb wyłonienia wykonawcy. Brakuje danych 



i informacji, dotyczących zakupów przedmiotowych (materiały reklamowe, wydawnictwa, 

dystrybucja), 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

• omówiła korespondencję.  

 

Dyżury radnych.  

Radni odbyli  12 dyżurów telefonicznych i zgłoszone interwencje załatwili we własnym zakresie.  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radni złożyli ogółem 45 interpelacji i zapytań.  

Interpelacje i zapytania dotyczyły:  

• podjęcia działań zabezpieczających przed kradzieżami pamiątkowych płyt z centrum miasta, 

• nakładów poniesionych na promocję wydarzeń na Zamku Piastowskim w roku 2020 i 2021, 

• budynku przychodni przy ul. Tatrzańskiej i Biegunowej, 

• kosztów audycji radiowych dot. Legnicy, 

• wolnych miejsc w żłobkach, 

• uszkodzeń kolumbarium, 

• usunięcia samochodu Chryslera Cruisera przy ul. Ściegiennego w Legnicy, 

• uczestniczenia Legnicy w programie rządowym „Ochrona zabytków” w roku 2021, 

• zwolnienia z opłaty targowej dla rolników i ich domowników na terenie Legnicy, 

• wraku samochodu marki Peugot 3008 stojącego w podwórku przy ul. Tatarskiej 

• utrzymania porządku przy ul. Klonowej, 

• liczby zwierząt w legnickiej Palmiarni zabezpieczonych na czas remontu, 

• poprawy bezpieczeństwa pieszych na przejściach dla pieszych na ul. Chojnowskiej, 

• eminentów arsenu w Legnicy,  

• kosztów rozbiórki i utylizacji starych niecek basenowych na „Kabewiaku”,  

• kosztu rozbiórki płyty betonowej lotniska,  

• przygotowania miasta na przyjęcie fali uchodźców,  

• stanu powietrza w Legnicy w styczniu br. ,  

• stanu powietrza w Legnicy w lutym br.,  

• poprawy bezpieczeństwa pieszych na przejściach dla pieszych na al. Rzeczypospolitej,  

• celowości wydatkowania środków finansowych na remont Placu Słowiańskiego,  

• inwestycji „Budowa instalacji do mechaniczno-biologicznego przetwarzania odpadów oraz składowiska 

odpadów ( …),  

• zwiększenia bezpieczeństwa pieszych i innych użytkowników dróg na skrzyżowaniu ulic Hutników 

i Nowy Świat,  

• informowania opinii publicznej o rozpatrywaniu przez organ Urzędu Miasta inwestycji typu „Spalarnia”, 

„składowanie niebezpiecznych materiałów” (…) 

• zwiększenia bezpieczeństwa pieszych i innych użytkowników dróg na skrzyżowaniu ulic Hutników 

i Sejmowa,  

• wydanych przez WIOŚ alertów dot. złego stanu powietrza,  

• zwiększenia bezpieczeństwa pieszych i innych użytkowników dróg na skrzyżowaniu ulic Gruwaldzkiej 

i Poselskiej,  

• zwiększenie bezpieczeństwa pieszych i innych użytkowników dróg na skrzyżowaniu ulic Hutników 

i Artyleryjskiej, 

• zwiększenia bezpieczeństwa pieszych i innych użytkowników dróg na skrzyżowaniu ulic Hutników 

i Lotniczej,  

• kampanii dezinformacyjnej dot. cen energii,  

• ilości pracowników zarabiających pensję minimalną,  

• zgłoszeń dot. zwiększenia płac pracowników MOPS,  



• naprawy oświetlenia w przejściu podziemnym Placu Słowiańskiego,  

• placu zabaw dla dzieci przy ul. Książęcej,  

• poprawy bezpieczeństwa pieszych przy przejściach dla pieszych na ul. Złotoryjskiej,  

• poprawy bezpieczeństwa pieszych przy przejściach dla pieszych na ul. Powstańców Śląskich, 

Hetmańskiej,  

• poprawy bezpieczeństwa pieszych przy przejściach dla pieszych na ul. Sudeckiej,  

• adaptacji budynku po byłej Szkole Specjalnej na Dom dla Samotnej Matki z Dzieckiem,  

• adaptacji budynku po Zespole Szkół Spożywczych na Dom dla Samotnej Matki z Dzieckiem,  

• zadłużenia miasta na dzień 28 lutego 2022 r.,  

• środków wydanych na promocję miasta w styczniu 2022 r.,  

• środków wydanych na promocję miasta w lutym 2022 r.,  

• stanu zwierząt przybywających w palmiarni,  

• poprawy bezpieczeństwa pieszych przy przejściach dla pieszych na al. Piłsudskiego, Sudeckiej. 

 
 

 

Dyrektor Biura Rady  

Katarzyna Sosnowska  

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

Marta Wisłocka 


